
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

1. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

Datum:  15. 12. 2021 ob 17.00 uri v spletnem okolju Microsoft Teams 

 

 

PRISOTNI:  

Člani upravnega odbora: Borbála Miholič, Gordana Počič, Klaudija Goldinskij, Nina Palatin 

Horvat, Petra Černela Gumilar, Simon Sukič in Anka Bočkor, ki piše zapisnik. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 

Simona Kaučič  

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika Konstitutivne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Pregled in odobritev prošenj za sofinanciranje Zimovanja 2022 

4. Tekoče zadeve  

5. Razno   

 

 

K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče pozdravila in seznanila, da je zaradi zdravstvenih razlogov 

odsotnost s seje opravičila ravnateljica Simona Kaučič. 

 

K točki 2 

Predsednica UO je prebrala zapisnik Konstitutivne seje UO sklada zavoda z dne, 9. 12. 2021.  

K točki 9 je podala obrazložitev, ki je bila preverjena s strani pravne službe. Glede sprejetega 

sklepa št. 8, se upoštevajo pravila sklada iz leta 2013, ne glede na objavo novih na oglasni deski 



 

 

z dne, 13. 12. 2021, saj je bil rok za oddajo prošenj (8. 12. 2021) preden so bila sprejeta nova 

pravila. Pripomb na zapisnik ni bilo.  

 

Sklep št. 1:   

Zapisnik Konstitutivne seje so člani sklada soglasno potrdili. 

 

K točki 3 

Člani UO sklada so obravnavali prejete prošnje za sofinanciranje Zimovanja 2022. Prispeli sta 

2 prošnji, za 3 otroke. Glede na to, da ni veliko prošenj sta Borbála Miholič in Simon Sukič, 

podala predlog, da se zimovanje krije v celoti. Člani UO sklada so soglasno sprejeli: 

 

Sklep št. 2:  

Prošnjam za sofinanciranje Zimovanja 2022, se ugodi. Iz sredstev sklada se krijejo  stroški 

v višini 100% stroškov zimovanja (na osebo 96 EUR) za 3 otroke, kar znaša skupaj 288 

EUR.  

 

K točki 4 

S strani Simona Sukič, je bilo zastavljeno vprašanje oz. podan predlog, če lahko zapisnike sej 

dobijo v pregled pred naslednjo dejo.  

 

Predsednica UO sklada je pojasnila, da se zapisniki in vsa gradiva praviloma pošiljajo prej, 

vendar trenutno zaradi kratkega roka med sejama in čakanjem odgovora pravne službe, zapisnik  

ni bil poslan, ampak predstavljen na današnji seji. V bodoče se bodo zapisniki pošiljali vsaj 

teden dni pred naslednjo sejo.  

 

K točki 5 

Predvideni datum za naslednjo sejo je 26. 1. 2022. Predsednica UO se je na koncu vsem lepo 

zahvalila za udeležbo in za sodelovanje .  

 

Seja je bila zaključena ob 17.30 uri. 

 

 

 

 

Zapisnik zapisala:     Predsednica Sklada zavoda VOMT 

   Anka Bočkor                     Gordana Počič 

 

 

 

 

 

Priloge: 

- Prošnje za sofinanciranje Zimovanja 2022 

 


